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Białe Błota, 25.01.2022 r. 

BRG.0002.1.2022 

 

Protokół z LI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 25.01.2022 r.  

w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

Sesja trwała: od godziny 13:30 do godziny 15:51 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Ilona Nowakowska 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Anna Jankowska-Cepak, Skarbnik Gminy Katarzyna 

Strzygocka-Kowalska, Sekretarz Gminy Ewa Galicka, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 

Daniel Kończak, Natalia Zielińska pracownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Nieruchomości oraz mieszkańcy. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 
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2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad  XLIX i L Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu uchwał w okresie między sesjami.  

7. Przedstawienie sprawozdania za 2021r. przez Przewodniczących poszczególnych Komisji.  

1) Komisja Budżetu i Finansów; 

2) Komisja Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska; 

3) Komisja Rewizyjna; 

4) Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu; 

5) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji; 

 

8. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał.  

9. Podjęcie uchwał: 

1) Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok.  

b) w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic 

Wypoczynkowej i Wczasowej w miejscowości Ciele.  

d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego.  

e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie przetargu ograniczonego. 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wraz ze zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Wczasowej, Osiedle i Przylesie w 

miejscowości Ciele, gmina Białe Błota.  

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego wspólnej   z Gminą 

Łabiszyn zadania w zakresie remontu mostu nad wodami rzeki Stara Noteć Rynarzewska 

w miejscowości Prądki gmina Białe Błota i Władysławowo gmina Łabiszyn oraz 

wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Białe Błota prowadzenia zadania w zakresie 

zarządzania drogą gminną nr 130101C na odcinku mostu nad wodami rzeki Stara Noteć 

Rynarzewska.  

h) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Białe Błota na 

lata 2021-2024 

i) w sprawie ustalenia zasad  ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia Klub 

Senior+ działających na terenie Gminy Białe Błota.  

10. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

11. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami.  

12. Zakończenie obrad LI Sesji VIII Kadencji. 

Ad. 1. Otwarcie LI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje w zakresie danych 

osobowych.  

 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Ilony Nowakowskiej.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Magdalena Sznajder 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Ilona Nowakowska. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX i L Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad XLIX i L Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Magdalena Sznajder 

Protokół z obrad XLIX i L Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota został przyjęty. 

 

Ad. 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 
 

Zmiany do porządku obrad zgłosiła Natalia Zielińska z Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Nieruchomości (nagranie od 00: 06:42 do 00:08:12). 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały: zmieniającego uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wraz ze 

zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie 

ulic Wczasowej, Osiedle i Przylesie w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: -uchylająca uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 

ulic Pogodnej i Osiedle w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota. - w sprawie przystąpienia do 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Białe 

Błota.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 
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NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przedstawił swoją działalność w 

okresie międzysesyjnym (nagranie od 00:13:15 do 00:13:45). 

 

Ad. 6. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu uchwał w okresie między sesjami. 

 

W imieniu Wójta Gminy Białe Błota działania w okresie międzysesyjnym w zakresie wykonania 

uchwał podjętych przez Radę Gminy przedstawiła Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Anna 

Jankowska-Cepak (nagranie od 00:13:55 do 00:15:27). 

 

Ad. 7. Przedstawienie sprawozdania za 2021 r. przez Przewodniczących poszczególnych 

Komisji. 
 

1) Komisja Budżetu i Finansów; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona Nowakowska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Komisji za rok 2021 (nagranie od 00:15:51 do 00:24:05). 

 

2) Komisja Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska; 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2021 (nagranie od 

00:24:14 do 00:30:12). 

 

3) Komisja Rewizyjna; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Komisji za rok 2021 (nagranie od 00:30:22 do 00:35:45). 

 

4) Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu; 

W imieniu Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 

Karoliny Lachowicz sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2021 przedstawił radny Jacek 

Krzyżanowski (nagranie od 00:36:12 do 00:39:42). 

 

5) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji; 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2021 (nagranie od 00:39:57 do 00:46:59). 

 

Ad. 8. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 
 

Ad. 9. Podjęcie uchwał: 
 

1) Projekty uchwał: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłaszając autopoprawkę 

dotyczącą załącznika Nr 5 (nagranie od 00:48:40 do 00:49:41). 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka zgłoszona przez Skarbnika Gminy dot. załącznika nr 5.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Radny Henryk Sykut zadał pytanie w kwestii poziomu zadłużenia. Skarbnik Gminy Katarzyna 

Strzygocka-Kowalska potwierdziła, że kwota zadłużenia zwiększy się o 4,5 mln zł, decyzje o 

ostatecznej kwocie emisji obligacji radni podejmą najszybciej w czerwcu podczas sesji 

absolutoryjnej. Radny Henryk Sykut poprosił o informację jakie będzie zadłużenie planowane. 

Skarbnik odpowiedziała, że kwota długu na koniec roku 2022 będzie wynosiła 77 702 560,63 zł 

(nagranie od 00:51:16 do 00:54:10). 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz 

Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.1.2022 zmieniającą uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 
 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów radna Ilona Nowakowska potwierdziła, że projekt 

został przyjęty przez Komisję.  

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz 

Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.2.2022 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034  

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał do jakiej kwoty możemy 

pogłębiać poziom zadłużenia. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska odpowiedziała, 

że bezpieczną barierą jest 60% planowanych dochodów (nagranie od 00:56:26 do 00:57:22). 

 

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic 

Wypoczynkowej i Wczasowej w miejscowości Ciele. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski poinformował radnych, że Komisja wydała pozytywną opinię.  

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wypoczynkowej 

i Wczasowej w miejscowości Ciele. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 
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Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.3.2022 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wypoczynkowej i Wczasowej w 

miejscowości Ciele. 
 

d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski przekazał, że Komisja nie miała uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.4.2022 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego. 
 

e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie przetargu ograniczonego. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski przekazał, że Komisja nie miała uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie przetargu ograniczonego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 
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Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.5.2022 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości w trybie przetargu ograniczonego. 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wraz ze zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Wczasowej, Osiedle i Przylesie w 

miejscowości Ciele, gmina Białe Błota. 

 

Punkt wycofany z porządku obrad. 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego wspólnej realizacji z 

Gminą Łabiszyn zadania w zakresie remontu mostu nad wodami rzeki Stara Noteć Rynarzewska 

w miejscowości Prądki gmina Białe Błota i Władysławowo gmina Łabiszyn oraz wyrażenia 

zgody na przyjęcie przez Gminę Białe Błota prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą 

gminna nr 130101C na odcinku mostu nad wodami rzeki Stara Noteć Rynarzewska. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski przekazał, że Komisja nie miała uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego wspólnej realizacji z Gminą 

Łabiszyn zadania w zakresie remontu mostu nad wodami rzeki Stara Noteć Rynarzewska w 

miejscowości Prądki gmina Białe Błota i Władysławowo gmina Łabiszyn oraz wyrażenia zgody 

na przyjęcie przez Gminę Białe Błota prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą gminna 

nr 130101C na odcinku mostu nad wodami rzeki Stara Noteć Rynarzewska..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.6.2022 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia dotyczącego wspólnej realizacji z Gminą Łabiszyn zadania w 

zakresie remontu mostu nad wodami rzeki Stara Noteć Rynarzewska w miejscowości 

Prądki gmina Białe Błota i Władysławowo gmina Łabiszyn oraz wyrażenia zgody na 

przyjęcie przez Gminę Białe Błota prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą 
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gminna nr 130101C na odcinku mostu nad wodami rzeki Stara Noteć Rynarzewska. 
 

h) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Białe Błota na 

lata 2021-2024 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski przekazał, że Komisja nie miała uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Białe Błota na lata 

2021-2024.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.7.2022 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Białe Błota na lata 2021-2024 
 

i) w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia Klub 

Senior+ działających na terenie Gminy Białe Błota. 

 

Radny Jacek Krzyżanowski poinformował radnych, że Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Sportu wyraziła zgodę. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia Klub Senior+ 

działających na terenie Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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NIEOBECNI (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.8.2022 w sprawie ustalenia zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia Klub Senior+ działających na 

terenie Gminy Białe Błota. 
 

j) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Pogodnej i Osiedle w miejscowości Ciele, 

gmina Białe Błota. 

 

Projekt przedstawiła Natalia Zielińska pracownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Nieruchomości wyjaśniając, że uchylenie uchwały spowoduje, że będzie można kontynuować 

prace nad planem miejscowym. Odpowiadając na pytania Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasza Wyszomirskiego Natalia 

Zielińska potwierdziła, że chodzi o zabezpieczenie interesów osób zamieszkujących na tych 

trenach, jest to teren mieszkalnictwa i takie uregulowanie w planie miejscowym ma się znaleźć. 

Przewodniczący Komisji poprosił, aby tego typu informacje jak informacje o powstaniu projektu 

planu oraz informacje o wyłożeniu planu do publicznego wglądu przekazywać do Biura Rady 

Gminy (nagranie od 01:06:17 do 01:11:09). 

Przewodniczący rady Gminy Białe Błota odnotował przybycie radnego Bronisława 

Balcerowskiego. 

Głosowano w sprawie: 
uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Pogodnej i Osiedle w miejscowości Ciele, 

gmina Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.9.2022 uchylająca uchwałę w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Pogodnej i Osiedle w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota.  
 

k) w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Białe Błota. 

 

Projekt przedstawiła Natalia Zielińska pracownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i 
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Nieruchomości. Wpłynął wniosek Cukierni Sowa o zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Lisi Ogon. Analiza wykazała, że pierwszej 

kolejności należy przystąpić do zmiany studium. Do Urzędu zwrócił się również jeszcze jeden 

właściciel terenu objętego zmianą studium o zmianę przebiegu drogi. Odpowiadając na pytanie 

radnej Anny Banaszek Natalia Zielińska poinformowała, że ten teren już jest przewidziany pod 

produkcję i usługi, mieszkańcy będą na bieżąco informowani (nagranie od 01:12:30 do 

01:17:05). 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.10.2022 w sprawie przystąpienia 

do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Białe Błota. 
 

10. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 
 

Głos zabrał radna Magdalena Sznajder rozpoczynając swoją wypowiedź od poruszania tematu 

wniosku, jaki złożyła do Wójta Gminy w dniu 10.12.2021 r. w kwestii wykonania uchwał Rady 

Gminy Białe Błota dotyczących skarg, wniosków i petycji. Radna odczytała odpowiedź jaką 

otrzymała od Wójta, w nawiązaniu do której zapytała Przewodniczącego Rady Gminy kto w 

naszej Gminie wykonuje uchwały. Przewodniczący Jacek Grzywacz poinformował, że napisał w 

tej sprawie pismo do Wójta. W dalszej kolejności radna Magdalena Sznajder odczytała pismo, 

od Wójta, jakie otrzymała na zapytanie dotyczące ul. Niezapominajki w miejscowości Ciele. 

Radna zapytała kiedy zostanie ukończony projekt oświetlenia tej ulicy. Odpowiedzi udzieliła 

Anna Jankowska-Cepak Zastępca Wójta przekazując, że termin realizacji wykonania projektu 

oświetlenia na ul. Niezapominajki to 27 czerwca tego roku. Radna Magdalena Sznajder 

poruszyła temat oświetlenia przy ul. Ciele Ogrody, pytając ile punktów będzie jeszcze 

zamontowanych do końca roku i czy będą one podłączone? Anna Jankowska-Cepak Zastępca 

Wójta wyjaśniła, że oświetlenie przy ul. Ogrody jest na etapie wykonawstwa, będziemy 

kontynuować to oświetlenie i podłączać do szafek oświetleniowych, lampy będą podłączone, 

zgłoszenie zostało złożone. Radna Magdalena Sznajder zapytała w imieniu Rady Sołeckiej o 

komunikatory odnośnie prędkości, które zostały zainstalowane w sołectwie Cele, dlaczego 

komunikator nie będzie zamontowany przy świetlicy wiejskiej w Cielu na ul. Kościelnej? Anna 

Jankowska-Cepak Zastępca Wójta odpowiedziała, że jest problem z uzyskaniem uzgodnień ze 

Starostwem Powiatowym, jest to droga powiatowa. Na zakończenie radna Magdalena Sznajder 



13 

 

zapytała czy Urząd Gminy Białe Błota wie już coś odnośnie zakończenia kontroli z Urzędu 

Wojewódzkiego, która odbyła się w ZAZ. Sekretarz Gminy Ewa Galicka odpowiedziała, że 

wpłynęło wystąpienie pokontrolne, czekamy na pismo wyjaśniające od kierownika ZAZu w 

zakresie wydanych zaleceń. Radna poprosiła o możliwość zapoznania się z tym pismem. 

(nagranie od 01:17:58 do 01:34:43). 

 

Radna Anna Banaszek odnośnie tego punktu zapytała ile czasu ma Kierownik ZAZ na 

ustosunkowanie się do wyników pokontrolnych, na co Sekretarz Ewa Galicka przekazała, że 

odpowiedzi do Urzędu Wojewódzkiego należy udzielić do 30 stycznia (nagranie od 01:35:31 do 

01:36:25). 

 

11. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 
 

Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info skierowała zapytanie do Prezes 

ZWIUK Grażyny Mączko czy zostanie obniżona cena wody w związku z przekazaniem przez 

Radę Gminy uchwałą kwoty 4,5 mln na spłatę zadłużenia. Redaktor naczelna zapytała również 

czy zakończyło się już postępowanie karne, śledztwo, dochodzenie w sprawie kanalizacji w 

Łochowie, przypominając, że sprawa ta została skierowana do prokuratury przez Wójta w 

grudniu 2018 roku. Kierując się do Wójta Gminy, Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma 

Białe Błota info zapytała, czym opala swój budynek, odnosząc się do kwestii odbioru śmieci, 

czipowania pojemników zapytała co mają robić mieszkańcy, którzy muszą pozbywać się popiołu 

a to wszystko nie mieści się w śmietniku. Dalszą część wypowiedzi redaktor naczelna 

czasopisma Białe Błota info poświęciła Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej poruszając 

temat świadczenia usług opiekuńczych, dodatku osłonowego oraz kwestii programu Asystent.  

Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info w temacie kontroli w ZAZ 

zapytała dlaczego nie ma wyników wystąpienia pokontrolnego w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Redaktor naczelna poruszyła temat rozpatrywania skarg i kontaktów z 

mieszkańcami, informując radnych, że Wójt odmówił spotkania oraz przyjęcia skargi 

telefonicznej, dotyczącej sesji 3 grudnia, gdzie była podsłuchiwana. Redaktor naczelna 

powiedziała, że na ostatniej sesji Pani Wicewójt Anna Jankowska-Cepak poinformowała o tym, 

że rozmowy redaktor naczelnej po zakończonej sesji 3 grudnia były podsłuchiwane. W dalszej 

części wypowiedzi Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info odniosła się 

do tej sytuacji (nagranie od 01:36:47  do 01:47:04). 

 

Zastępca Wójta Anna Jankowska-Cepak stwierdziła, że nie powiedziała, że redaktor naczelna 

była podsłuchiwana a poprosiła o rozłączanie się po sesji, gdyż na oficjalnym kanale Urzędu 

Gminy prowadzone były prywatne rozmowy (nagranie od 01:47:10  do 01:48:48). 

 

Nastąpiła wymiana zdań pomiędzy redaktor naczelną czasopisma Białe Błota info Marzanną 

Kreją a Zastępcą Wójta Anną Jankowską-Cepak, którą przerwał prowadzący obrady 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz (nagranie od 01:48:48  do 01:50:00). 

 

Radna Anna Banaszek złożyła wniosek o wyrównanie placu gminnego naprzeciwko przychodni, 

na ul. Porzeczkowej (nagranie od 01:50:07 do 01:51:32). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski złożył wniosek o komisję w sprawie przejęcia drogi serwisowej, zaproponował 

przeprowadzenie szerszego panelu dyskusyjnego, zaznaczając, że konieczne będzie zebranie 

danych, przygotowanie harmonogramu i kosztorysu prac oraz wskazanie bieżących kosztów, 

które wygenerują się od razu po przejęciu tej drogi. W kolejnym wniosku radny poprosił  

o interwencję i doprowadzenie wiaty na skrzyżowaniu ul. Bocianowo i ulicy serwisowej w 

Zielonce do porządnego stanu. W imieniu Andrzeja Szymtki Wiceprzewodniczącego Rady 
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Powiatu Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski  przeczytał wiadomość dotyczącą studni chłonnej przy ul. Cedrowej. 

W dalszej części wystąpienia radny złożył wniosek o ponowne przeanalizowanie uchwały 

dotyczącej śmieci w kwestii przyznania określonej objętości śmietnika na osobę na tydzień. Do 

radnego docierają głosy, że śmieci typu popiół i inne nadprogramowe rzeczy nie są zabierane, 

pracownicy firmy wywożącej odmawiali ich zabrania. Przewodniczący Komisji Gospodarki, 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski wniósł o sprawdzenie czy my, 

jako Gmina nie poszliśmy za daleko, czy przypadkiem nie ograniczyliśmy praw mocą uchwały 

w stosunku do nadrzędnego dokumentu, jakim jest tzw. ustawa śmieciowa. Na koniec radny 

zachęcił mieszkańców do przyjęcia trzeciej dawki szczepionki przeciwko covid-19 (nagranie od 

01:51:38 do 01:58:45). 

 

Zastępca Wójta Anna Jankowska-Cepak odniosła się do przeczytanej wypowiedzi Andrzeja 

Szmytki, odczytując pismo skierowane do Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska dotyczące wspomnianej studzienki (nagranie od 

01:58:50 do 02:03:30). 

 

Radny Piotr Mądrzyński zabrał głos w kwestii wypowiedzi Wójta, że nie przyszło pismo z 

Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej. Radny poinformował, że przekazał radnym do 

wglądu pismo, które wpłynęło 12 listopada 2021 r., na to pismo Gmina nie odpowiedziała.  

Radny Piotr Mądrzyński poruszył temat zakupu sprężarek do Straży Pożarnej w Białych Błotach 

i Łochowie, sprężarki nie są jeszcze uruchomione ze względu, że nie jest przeprowadzenie 

szkolenie pracowników (nagranie od 02:03:38 do 02:05:54). 

 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy Ewa Galicka przytaczając zapytanie radnego 

Mądrzynskiego i wskazując, że zgodnie z prawdą do Urzędu Gminy nie wpłynęło pismo z 

Komendy Wojewódzkiej Straży Pożarnej w Toruniu datowane na dzień 10 listopada 2021 r. z 

zapytaniem o 400 000,00 zł. Pismo, które udostępnił radny wpłynęło 13 listopada 2021 r. z 

zapytaniem czy gmina jest zainteresowana dofinansowaniem, Sekretarz wskazała, że wówczas 

prowizorium budżetowe było już zamknięte i nikt wcześniej nie wnosił o zabezpieczenie takich 

środków w budżecie. W odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Mądrzyńskiego Sekretarz 

przedstawiła wnioskowane wysokości dofinansowań. Radny poinformował, że Ochotnicza Straż 

Pożarna  w Białych Błotach złożyła pismo w 2020 roku o dofinansowanie do samochodu i na to 

pismo nie dostała żadnej odpowiedzi do dzisiejszego dnia. W kwestii zakupionych sprężarek 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka powiedziała, że urządzenia były kupione razem z przeszkoleniem 

w zakresie obsługi i zostało to wykonane, natomiast do użytkownika należy zgłoszenie 

urządzenia do dozoru technicznego (nagranie od 02:05:56 do 02:14:05).  

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przytoczył pismo, które złożył do 

Wójta w dniu 19 listopada w temacie doposażenia z Polskiego Ładu jednostek w nowe 

samochody bojowe. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska powiedziała, że środki z 

Polskiego Ładu mają konkretne przeznaczenie, na konkretne zadanie i nie mogą być 

przeznaczone na żadne inne cele (nagranie od 02:14:13 do 02:16:29). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz rozpoczął swoje wystąpienie od 

pytania kto ma interes w naszej Gminie żeby przejmować serwisówki, które tak nam ktoś chce 

wcisnąć. Przekazał, że drogi po założeniu światłowodu są pozostawiane w nienajlepszym stanie, 

mieszkańcy się żalą, jeżeli wyraziliśmy zgodę, jako gmina Białe Błota na udzielenie pasa 

drogowego na przeprowadzenie kopania, więc trzeba to odebrać, żeby to później nie trzeba było 

wykorzystywać środków gminnych na naprawę tych dróg. Przewodniczący powiedział, że 

mieszkańcy z Kruszyna Krajeńskiego z okolicy STW nie mają informacji o tym, że światłowód 

będzie w tym rejonie montowany, a też chcieliby skorzystać z tych udogodnień. W dalszej 
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wypowiedzi Przewodniczący zapytał kiedy planuje się rozbudowę głównych sieci kanalizacji o 

Łochowo, Lisi Ogon, Łochowice (nagranie od 02:16:39 do 02:19:32). 

 

Radna Ilona Nowakowska zapytała kto odpowiada za wiaty przystankowe na długości na drodze 

powiatowej autobusu linii 92, w miejscowości Drzewce wiata jest w tragicznym stanie, szyby 

porozbijane, gdzie to można zgłosić (nagranie od 02:19:35 do 02:20:02). 

 

12. Zakończenie obrad LI Sesji VIII Kadencji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zakończył obrady LI Sesji Rady Gminy. 

 

 

  

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

 

Jacek Grzywacz 

 

 

 
 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem: https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/23221/sesja-rady-w-dniu-wtorek-

25-stycznia-2022.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 15.02.2022 r. Uwagi 

można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  


